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Πειραιάς, 21 Ιανουάριου 2004

Ο Πρωθυπουργός Κώστας Σημίτης, συνοδευόμενος από τον υπουργό 
Υγείας-Πρόνοιας Κώστα Στεφάνή, τον υφυπουργό Υγείας Έκτορα 
Νασιώκα, τον υπουργό Εμπορικής Ναυτιλίας Γιώργο Πασχαλίδη και 
τον υφυπουργό Τύπου και υπεύθυνο του Γραφείου Τύπου του 
Πρωθυπουργού Τηλέμαχο Χυτήρη, επισκέφθηκε σήμερα στις 14.30 
τη νέα πτέρυγα του Τζαννείου Νοσοκομείου.

Ο Πρωθυπουργός, αφού περιηγήθηκε τους χώρους του 5ου, του 3ου 
και του 2ου ορόφου της νέας πτέρυγας (βλ. ρεπορτάζ για τη νέα 
πτέρυγα του Τζαννείου Νοσοκομείου σε προηγούμενο δελτίο Τύπου) 
και ενημερώθηκε σχετικά από τον υπουργό Υγείας - Πρόνοιας Κώστα 
Στεφάνή, κατά την αποχώρησή του από το νοσοκομείο, προέβη στην 
ακόλουθη δήλωση προς τους δημοσιογράφους:

«Επισκέφθηκα σήμερα χη νέα πτέρυγα ίου Τζαννείου Νοσοκομείου. 
Πρόκειται, όμως, ουσιαστικά για ένα νέο νοσοκομείο, το οποίο προστίθεται 
σ’ αυτό που υπάρχει.

Θέλω να θυμίσω ότι αυτή τη στιγμή λειτουργούν ή ολοκληρώνονται 26 νέα 
νοσοκομεία στην Ελλάδα. Αυξήσαμε το νοσοκομειακό χώρο κατά 75% 
περίπου.

Τώρα που έφευγα, με ρώτησε κάποιος «πώς σας φαίνεται αυτή η μακέτα;» 
Αυτή η μακέτα είναι πραγματικότητα και δείχνει ότι βελτιώνουμε κατά πολύ 
τις υπηρεσίες υγείας.

Απόδειξη ότι όλο και περισσότεροι Έλληνες δεν πηγαίνουν πια στο εξωτερικό 
για υπηρεσίες υγείας, είναι πολύ λίγοι. Όπως και το γεγονός ότι όλο και 
περισσότεροι δεν έρχονται πια στο κέντρο, γιατί βρίσκουν τη δυνατότητα 
ποιοτικών υπηρεσιών υγείας στην περιφέρεια.

Τα περισσότερα απ’ αυτά τα νοσοκομεία που ανέφερα έχουν γίνει στην 
περιφέρεια. Το Τζάννειο είναι το πρώτο, μαζί με το Αττικό Νοσοκομείο, που 
ολοκληρώνεται εδώ στο κέντρο. Και το Αττικό Νοσοκομείο έχει αρχίσει να 
δουλεύει και θα δουλεύει όλο και πιο εντατικά τις επόμενες εβδομάδες και 
τους επόμενους μήνες.

Το συμπέρασμα είναι ότι και σ’ αυτό τον τομέα η Ελλάδα αλλάζει και θα 
αλλάζει συνεχώς προς το καλύτερο.

Σας ευχαριστώ».


